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          REPUBLIKA   HRVATSKA  

 ŠIBENSKO – KNINSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA MURTER - KORNATI 

               OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 021-05/16-01/03 

URBROJ: 2182/18-01/1-16-2 

Murter,  30. lipnja   2016. 

 

Z A P I S N I K 
sa 2.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 30. lipnja 2016. godine sa 

početkom u 20.00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Edo Juraga, Ana Begić, Dobroslav Juraga, Ivo Marušić, Ivana 

Juran Magdić, Mate Skračić, Željko Jerat, Tome Juraga, Venčoslav Skračić, Mateja Bašić 

Odsutni: Boris Bašić (opravdano) 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Petar Ježina, donačelnik OMK,  Melanija 

Turčinov Rameša-Pročelnica OMK, Vesna Juran, Mande Turčinov Ježina  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 

vijećnika nazočno 10 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

DNEVNI RED: 

1. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja 

Melanija T. Rameša: zbog raspuštanja Općinskog vijeća dužni smo odlučiti tko je od naših 

predstavnika općine biti član vijeća za davanje koncesija na pomorskom dobru. Do sada su to 

bili Nino Putniković i Vladimir Turčinov i Mateja Bašić. Na vama je da odlučite, a i Mateja da li 

ostaje s obzirom da je član općinskog vijeća i još dvojcu.  Jer bi trebali što prije ljudima 

omogućiti da rade. Vijeće ima pet članova, jedan je predstavnik kapetanije, to bi bio Branko 

Rameša, jedan je Bruno Bilić iz Upravnog odjela za pomorstvo, promet i otočni razvoj. Biramo 

troje a ako Mateja ostaje onda dva člana.  
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Edo Juraga: imamo prijedlog da Mateja i dalje bude i još? 

Mate Skračić: ja predlažem Željka Jerat. 

Melanija T. Rameša: ova odluka koji mi sada mijenjamo, rješenjem mijenjamo samo članove 

odluke , ona se donosi na vrijeme od četiri godine, znači da vrijedi još iduću godinu. Do sada 

je Mateja bila predsjednik, što bi značilo ako ona i sada ostane član onda se sutra na njihovoj 

sjednici neće imenovati predsjednik, već će se samo utvrditi da umjesto Nina i Vladimira 

dolaze novi članovi i oni mogu nastaviti sa radom.  

Dobroslav Juraga: ja predlažem Ivanu Juran Magdić   

Edo Juraga: tko je za Željka Jerat, Ivanu Juran Magdić i da Mateja ostane kao i do sada?  

 Prijedlog je prihvaćen JEDNOGLASNO 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20.15 sati 

 

 

Zapisničar:                      Predsjednik  

Vesna Juran          Edo Juraga, prof  


